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WILLIAMS, Pam
Routt County Case No. 68CR27
Interview of Terri Fatka — June 12, 2008
Transcribed by Laurey Jo Hyland

Detective Jerry: June 12, 2008, and the time’s about 11:28 a.m. and present in the room
is, uh, Terri Dawn Fatka, Moody Fatka, is that the whole name?

Terri: Mm hmm

Detective Jerry: F-A-T-K-A, correct?

Terri: Mm hmm |

Detective Jerry: Alright, what’s your date of birth?

Terri: 10/27/62

Detective Jerry: Now are, we're, we're trying to record with this camera, but it seems like
our volume isn’t as loud. So, ’'m gonna ask you to try to talk as loud as you can.

Terri: Okay

Detective Jerry: Alright,

Terri: Okay

Detective Jerry: Umm, and we’re trying, we’re using a digital recorder too; so, we have
different methods. And, this is a new systqm; so, we’re gonna try to make it all work. Uh, also
present in the room is Erick Knaus which is, umm, Terri’s, uh, legal counsel, attorney, and,
umm, so at this point there’s really no need for Miranda; you’re certainly aware that, umm, the
information you’re providing us is of, umm, uh, criminal nature. And, uh, would implicate you
in a criminal act; you understand that?

Terri: Yes

Mr. Knaus: Right, and you, Terri’s going to wave her right against self-incrimination, the
Fifth Amendment, and she’s going to tell a story today to you folks. Umm, before we start, I
wanted to just kind of talk about where I wanted umm Terri to head with this be.. ., for specific
legal reasons. Umm, Terri’s, wants to talk to you folks; obviously that’s not something I would
generally encourage my clients to do. Umm, she insists on doing this to clear her conscience, to
fess up to her actions, umm, in regards to the allegations against her, but more over, to, umm, set

things right with the community and with the victims both direct and indirect victims. There's a
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C-K. It’s E-R-I-C-K. And, umm, there may be a question here about where all the money went,
umm, for both Pam and Terri, I think, umm, I could teli you there’s not a lot of information
about that. As I see it, there’s gonna be two (2) steps in the legal process here; Terri has told me
that she’s going to plead guilty to the charges. Umm, there is no plea offer from the District
Attorney’s Office; umm, [ have, of course, sought to get that from Kerry St. James, but, uh, it has
been refused. I’ve offered to, uh, to use, try to utilize Terri’s assistance with the State, and he
has denied that as well. He has informed me he does not need that to prosecute the cases; so,
there is no agreement at all at this stage for Terri to provide any information. And, simply, Terri
wanted to bear her soul. And, uh, in terms of the restitution, and what, where the money went,
etc., that’s going to be for the second part of the legal process, the Restitution Phase, because we
still haven’t figured all of that out, yet. So, there’s going to be a lot of, umm, questions that if
you ask those questions that are unanswerable at this point, we just haven’t done the research to
find out exactly where all the money went because this is a two (2) stage process for us. With
that, umm, I think Terri wants to start out with just kind of giving you guys an overview.
Detective Jerry: Okay, great, and, and that’s what we’ll start with, but let me just, and,

and, so certainly everything Erick said you understand that there’s been no promises for
leniency...?

Terri: Right

Detective Jerry: Umm, if you tell the truth, the whole truth and nothing but the
truth...you understand that?

Terri: Right

Detective Jerry: No promises have been made to you by the D.A. or the police?

Terri: Correct.

Detective Jerry: Okay. Alright, Terri why don’t I ask you just to start off with, umr,
explain to us how this plan to take money out of people’s accounts came together,

Terri: Okay

Mr. Knaus: Go ahead and start off where you’re comfortable starting off; umm, Bob can
ask specific questions. ..

Terri: At prior to that, what lead up to the taking of the money out of people’s accounts.

Detective Jerry: Yes
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Terri: Umm, 1 just would like to say that I'm here today to, umin, (begins crying) I need a
tissue already, to, umm, sorry.

Mr. Knaus: It’s okay.

(pause - 4:45 — 5:1 5)

Terri: Thank you

(door closing)

Detective Jerry: Go ahead, continue,

Terri: Sorry, it’s just scary bein” here today. Umm, but [ feel in my heart that I need to be
here, and I know I’'m gonna say I'm guilty when I go to court on the twenty-third (23"*). Umm,
but I just, there’s, there’s things that I want you guys to know as well, and I just feel like if I'm
gonna, umm, come out of this and move forward and, umm, pay my dues, and try to be in the
public for the next four (4) years, then, umm, I really, my first (1*) thing that I need to do isbe
honest with everything. (door closing) And, and, that’s what I feel in my heart; I just need to
come clean with everything, not hide anything. I'm tired of looking over my shoulder, and I’ve
done that for years, And, I'm ready to be a good person again, and that’s why I'm here.

Detective Jerry: Some of the things we discussed

Terri: Uh huh _

Detective Jerry: ... previously when we were tatking to you...

Terri: Right

Detective Jerry: ...when we were talking to you. Okay, continue, just kind of lead us up
to how this all come about

Mr. Knaus: Why don’t you tell the detectives, umm, I've prepared some things, if that’s
airight?

Detective Jerry: Sure

Mr. Knaus: And, because I've, I’ve heard this story, you know, I’'m, umm, this is by no
means rehearsed, but I've prepared some things out of, uh, Terri’s purview in preparation for this
meeting. Umm, because I wanted what she says to you to flow naturally; this is her story. And,
and she wants to tell it. So, I'm gonna let her do that, but I do have some orgamzation here if
that’s alright with you Terri. Why don’t you tell the detectives, umm, first, how you feel about
your role. ..

Terri: Okay, umm, ...
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Mr. Knaus: ...in this Alpine Bank incident.

Terri: 'm here to tell My story, that, what {’ve done, but it also involves someone else.
And, I'm not here to be telling everything on here, but for me to tell you my part, you know, it
involves another person; so, ... |

Detective Jerry: Who's that?

Terri: That is Pam Williams.

Detective Jerry: Okay, that didn’t take long. And, and, we’ve used the word story; this is
a factual, this is not a story, this is what happened...?

Terri: Correct

Detective Jerry: ...as you saw it, correct?

Terri: Mm hmm

Detective Jerry: Okay, I just wanted to ...

Mr. Knaus: Clarify. Good.

Detective Jerry: Yep. Okay, this, this is not a story; this is what happened...

Detective Bob: It’s a true story.

Detective Jerry: ...in regards to the Alpine incident, correct?

Terri: Mm hmm.

Mr. Knaus: Why don’t you start with telling the detectives briefly, umm, how you and
Pam met?

Terri: Umm, I moved here in eighty-four (*84) and was in high school. I was a junior;
Pam was a senior. And, we became good friends way back thén.

Detective Jerry: Okay

Terri: Umm, we did everything together. Umm. ..

Mr. Knaus: Anything unusual about your relationship that’s relevant to what happened
later on, leading up to Alpine Bank?

Terri: Umm, she is just, she’s always been the strong one (1) of the relationship, and I'm
a good follower. And, it just, my family was mad at me because I would always use my car, you
know, for her to go to Denver. Just, just stuff like that, that, umm, just easily influenced by her, I
mean, she was my best friend.

Detective Jerry: She was a senior when you were a junior when you moved here.

Terri: Right.
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Detective Jerry: Okay

Mr. Knaus: And, you pretty much remained friends up until Alpine Bank.

Terri: Umm, up until ninety-seven ("97) is when we had our falling-out because I started
dating my husband Paul Fatka at that time, and umm, so, I wasn’t doing things with her twenty-
four, seven (24/7). And, you know, I was actually doing things with Paul, and she was mad
about that because we weren’t together twenty-four, seven (24/7), and, umm, so we had a, we
had a falling out in ninety-seven (’97), and we didn’t talk for about a year. ‘Cause I told her I
was tired of her leading me around by my nose. And, then, umm, probably about a year later is
when we ran into each other, and we just kind of started talking up, and talking again, and ...

Detective Jerry: Ninety-eight (’98) then?

Terri: Mm hmm, and we got our friendship back and started hangin’ out again and...

Mr. Knaus: Did that type of relationship continue at that point?

Terri: Mm hmm, it did, and ...

Mr. Knaus: What I mean specifically that sort of, umm, control...

Terri: Mm hmm

Mr. Knaus: ...relationship that Pam had over you.

Terri: Mm hmm, definitely.

Mr. Knaus: And, uh, tell the detectives when you started working at Alpine Bank, and
how that came about.

Terri: I was working at Wal-Mart, and Pam asked if, ‘cause she would get an incentive of
five hundred dollars ($500.00) if she could get, umm, someone hired on. That was the incentive,
if you knew somebody, and so Pam called me and said, “So, why don’t you come fill-out an
application.” And, I did. And, umm, that’s when I started working in *04 at Alpine Bank.

Detective Jerry: Got recruited by...

Terri: ... by Pam, mm hmm.

Mr. Knaus: And, so let’s go ahead and move into the meat of what you have to tell the
detectives and the world today. Why don’t you start by telling, umm, how taking money first
started at Alpine Bank.

Terri: It started that fall, umm, ...

Mr. Knaus: What year was that please?
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Terri: Hmm, 1 believe in *04. Pam and I were counting the Fed shipment in the back
area, which is behind the teller line, and umm, we were both silent. And, I just said, “I need to
start going to church.” And, she laughed and said I'm thinking the same thing, and so one (1)
thing lead to another, and we kept talking about it. And, we decided how we could not put ali
the money back in the vault,

Detective Jerry: Okay, were you discussing taking money and during that conversation,
where’s the church tie into this? I’m a little confused here.

Terri: Because [ was having bad thoughts of that I could really use that money, and what
came out was I really need to go to church.

Detective Jerry: Okay

Mr. Knaus: And, she said, “I know what you mean.”?

Terri: She, yeah, she said, “I'm thinking the same thing.”

Mr. Knaus: And, what did you take that to mean?

Terri: That she could use the money as well,

Mr. Knaus: So, then you said, “One thing lead to another.”

Terri: Yeah, we started talking about how, and [ was like there’s no way ‘cause there’s
cameras all over us. There’s just no way that it’d be really cool to have a big stack of money that
we were counting, and when we went to take the money into the vault, Pam told me that there
were no cameras in the safety deposit box room. That’s what Detective Jerrys had told her.
And, she told me to put it down the front of my pants, and then we’d walk the rest of the money
into the vault ‘cause there was another door that she had to open get into the vault, and then we
put the, the rest in there, but I had ten thousand ($10,000.00) in my pants at that time.

Detective Jerry: Okay.

Terri: In a bundle, mm hmm. And, then, we kept thinking we should have taken more,
that was just way too easy; so, we went back in and got six thousand ($6,000.00) more. So, it
was a total of...

Detective Jerry: Same day?

Terri: .. .sixteen thousand dollars ($16,000.00). I believe it was the same day.

Detective Bob: Now, when you say, “We went back in,” who’s we?

Terri: Pam and L

Detective Bob: And, who actuaily took the six thousand dollars ($6,000.00)?



185
186
187
188
189
196
191
192
193
194
195
196
197
198
199
200
201
202
203
204
205
206
207
208
209
210
211
212
213
214
215

Terri: (sigh) I believe it was money that we were bring back into the vault that the girls
were selling from their drawer.

Detective Bob: Okay, somebody, you said you took the first ten thousand dollar
($10,000.00) bundle and put it in your pants.

Terri: Correct.

Detective Bob: When you say, “Put it in your pants,” your pants pocket or down the front
of your pants? |

Terri: Down the front of my pants

Detective Bob: Okay, so it was concealed?

Terri: Yeah

Detective Bob: And, did I understand you say that Pam said, “There is no camera in the
vault?”

Terri: Correct, and in the safety deposit room

Detective Bob: In the safety deposit room?

Terri: Right.

Detective Bob: So, you guys went into the safety deposit room, took the ten thousand
dollars ($10,000.00), put it down your pants? '

Terri: Correct

Detective Bob: And how much time elapsed before you went back to get the other six
thousand ($6,000.00), approximately?

Terri: I think, if I remember right, it was a long time ago, but I think it was only like Just
a few hours.

Detective Bob: Okay, so a period of time elapsed, and then you just said, “you and Pam
talked, “This was too easy, we should get more.””

Terri: Mm hmm

Detective Bob: So, who went back into the room?

Terri: Pam and I because it was always dual control.

Detective Bob: Okay, and so it always takes two (2), to, to go back into. ..

Terri: Correct.

Detective Bob: Is that the room where the money is kept and stored?

Terri: In the vault it is, ves.
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Detective Bob: Right, so, explain to me the design of the, umm, the room.

Terri: Hmm, umm, it’s just, I couldn’t tell you the dimensions of the room, it’s very
smail, there’s just a top drawer that you pull out and it’s got all the money on top, and there’s a
camera above.

Detective Bob: Okay, so, and, and what room did you go into where they, where it
couldn’t see you taking the money?

Terri: That would be the safety deposit box room before you go into the vault.

Detective Jerry: Okay, so you pass through that, you have to pass through that

Detective Bob: So, you go from the main part of the bank into the, uh, safety deposit box
room, then into the vault.

Terri: Correct.

Detective Bob: Prior to going into the vault on the first event you took a ten thousand
dollar ($10,000.00) bundle, is that called a bundle?

Terri: Mm hmm

Detective Bob: Two (2), three (3) hours later, you and Pam go back into the, umm, the
vault, or, umm, was it the safety deposit room, to take the money?

Terri: I believe we were going back, taking more money from the, umm, (snapping
fingers), tellers for selling money into the vault.

Detective Bob: Okay

Terri: And, umm, two (2) people always have to be together; so, she was counting the
money, and I was watching her verify it. We were taking it back in; so, we have to go through
the safety deposit box room, and that’s when I believe I stuck six thousand ($6,000.00) more in
my pants. And, then we went into the vault and put the rest of the money in. So, and then we
split eight thousand ($8,000.00) for each other.

Detective Bob: So, you had a total of sixteen thousand ($16,000.00) that you took on one
(1) day?

Terri: Mm hmm

Detective Bob: And, and this was money that came from teller drawers?

Terri: Mm hmm

Detective Bob: What happens when they’re, when the money comes up short? Where

does the accountability come back to?
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Terri: Well, Adonna Ariano was the boss at that time, and she was gone on vacation,
And, Pam thought we could count the drawer for everyday like the sixteen (16) was still in there,
and when Adonna, or Donna, came back that umm, it'd be off, and then they would have to
worry aobut it and find...

Detective Jerry: Was there not, somebody looked into that incident, correct?

Terri: Yeah

Detective Bob: And, did anything get determined? Was there blame placed anywhere?

Terri: No

Detective Bob: They just ate, wrote off sixteen thousand ($16,000.00)?

Terri: Correct.

Detective Bob: Okay, alright, continue please. Just, and then you said, you’re the one (1)
who tok the six thousand ($6,000.00)? So, you took both bundles, ten thousand ($10,000.00), six
thousand ($6,000.00). ..

Terri: Mm hmm

Detective Bob: ...put them down the front of your pants, and later you and Pam split it.
And, where did you split it up at?

Terri: It was the closet where we had our purses.

Mr. Knaus: Okay, before we go any further, can I take a step back to clarify a few things?

Terri: Sure

Mr. Knaus: When you and 1 talked previously, it didn’t sound like you were real sure
about, uh, the time frame between the first event of ten thousand dollars ($10,000.00) and the
second event of six thousand dollars ($6,000.00)...

Terri: Right

Mr. Knaus: ...How sure are you about that two (2), three (3) hour time frame? Was it
even the same day?

Terri: I don’t, 1 don’t remember for sure. I'm thinking it was the same day; I couldn’t be
a hundred percent (100%) sure.

Mr. Knaus: So, it could’ve been the next day?

Terri: Yeah, ‘cause we were still counting the vault like it had the full month in it; so...

Mr. Knaus: How did you decide on sixteen thousand ($16,000.00)?

Terri: Mm, I don’t know exactly.



278
279
280
281
282
283
284
285
286
287
288
289
290
291
292
293
294
295
296
297
298
299
300
301
302
303
304
305
306

Mr. Knaus: And, you mentioned Adonna was gone; she would be the one that would
typically verify, or count the numbers in the vault?

Terri: Yes

Mr. Knaus: And, do you recall where she was?

Terri: I think, no, she was just on vacation. Idon’t know if she was in Mexico or where
she was at that time.

Mr. Knaus: Okay, but for about how long was she gone?

Terri: A week, [ think,

Mir. Knaus: And, the money has to, had to be counted everyday, correct?

Terri: Correct.

Mr. Knaus: Alright, did you count the money with Pam everyday?

Terri: No, umm, Pam actually took over Adonna’s job while she was gone, and then, we
decided that it, it wouldn’t look good if jlist her and I counted the vault; so, she actually had, I
beiieve,-count on a day or two (2) with her. But, she, umm, she’s a very numbers person;
she can...

Mr. Knaus: Who?

Terri: Pam. She can say how much for the person to write down.

Detective Bob: So, what your saying is that, that even though [l was with her, does

B ot verify the correct amount?

Terri: No, they’re just usually writing it down while the person counts out the money.

Detective Bob: So, Pam was the counter and [l was the writer? So, if Pam said that
that sixteen thousand ($16,000.00) was there,-assumed it and wrote it down. Now, is that
the correct way to do it, or normally, does you count it and then I count it, and then, we write it
down. Is that the correct way?

Terri: You usually have the counter and then, the person that is writing, you’re supposed
to be watching for a second set of eyes.

Detective Bob: But not necessarily counting it yourself?

Terri: Right.

Detective Bob: So, it wouldn’t be very hard if Pam was really quick with her counting for

307 -to believe that there were, that sixteen thousand dollars ($16,000.00) was there.

308

Terri: Correct.

10
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Detective Bob: Alright
Detective Jerry: What’s-]ast name, do you know?
Terri: Uh,

Detective Bob: -
Terri: [ | believe.

Detective Jerry: And, is there any reason to believe that [l could have stolen any

money from the bank?

Terri: No, huh uh.

Detective Jerry: Okay, go ahead Erick

Mr. Knaus: And, some of the days, you would count with Pam while Adonna was gone.

Terri: Yes

Mr. Knaus: And, you used the same sort of process?

Terri: Mm hmm, just added the sixteen (16) on there.

Detective Bob: Okay, alright, so that’s, that happens fall two thousand four (2004).
What’s, what happens subsequent to that,

Mr. Knaus: But before we move, Bob, if you don’t mind, umm, he, Bob asked you a
question about how you split it up.

Terri: Mm hmm

Mr. Knaus: Let’s talk a little bit more about that because we had that conversation before
too. Umm, there was a total of sixteen thousand dollars ($16,000.00).

Terri: Right

Mr. Knaus: And each of you got eight thousand dollars ($8.000.00), you said.

Terri: Mm hmm

Mr. Knaus: And, do you recall how it was that you divvied that up?

Terri: Umm, I don’t know for sure because we did a lot of them, you know, split it up in
our purses. We could’ve went out to the parking lot; I don’t know how the first time was
exactly. But later on, it was usually just half in each others purse, but, umm, and I can’t
remember exactly how we spent the first eight thousand ($8,000.00) either.

Mr. Knaus: Umm, was there a car purchased with Pam’s eight thousand dollars

($8.000.00)?

i1



339 Terri: I do remember Pam putting a couple thousand on, she bought a car from-

340 [ for her daughter; it was a red Pontiac, maybe, that she bought for [ NGl

-
342 _ And, I wanted to help Pam get her name cleared

343 again, and she owed nine thousand dollars ($9,000.00) on this truck. So, I told her I would help

344 her pay, I would help her pay half. And, so I gave her forty (40), forty-five hundred dollars
345 ($4500.00) to pay off that truck, to get her name cleared.

346 Mr. Knaus: Any recollection of what you did with your remaining three thousand five
347 hundred ($3,500.00)?
348 Terri: No, probably just little things like groceries and bills. I don’t remember anything

349  distinctive.
350 Detective Bob: So the, so the, the purchase of -s car by Pam was with that first
351 sixteen thousand ($16,000.00), her eight thousand dollars ($8,000.00) came from, that money for

352 the car, came from that particular, umm, event?

353 Terri: Mm hmm

354 Detective Bob: Okay, you recall that?

355 Terri: Yes, yeah. '

356 Mr. Knaus: After the sixteen thousand dollar ($16,000.00) event we’ll call it or incident,

357  umm, did you guys take anymore money from Alpine Bank directly?
358 Terii: 1 believe it was in February of "05 is when we started taking money from people’s

359  accounts.

360 Mr. Knaus: Okay, why did you decide and Pam decide not take any more money in the
361  same fashion that you did that sixteen thousand ($16,000.00)?

362 Terri: Uh, just ‘cause the Fed people came up and questioned us, and that was way tco
363  scary.

364 Mr. Knaus: And, before February, did you and Pam conspire or formulate a plan on how

365  to get money from individual accounts?

366 Terri: Yes, and it was, it was when, uh, we were talking to_at the drive-up,
367  she usually came through drive-up, and, umm, she just always seemed out of sorts and never
368  knew how much money she had. And, Pam said, “You know, if I, if I sign an Advice of Charge,

369  you could do it on your computer, and then, it’d be like we gave it back to her at the window.”

12
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Detective Jerry: So, when that started, just to go back, just for a sec, when that first
incident happened. ..

Terri: Mm hmm

Detective Jerry: ...was Pam at her position that she was at she, uh. ..

Terri: Supervisor then? No, but she was, uh, one of the top-ranked tellers. So...

Detective Jerry: Who was the supervisor at the time?

Terri: Uh, that would be Donna.

Detective Jerry: Okay, so, in Donna’s absence, the next in line to run the teller line would
be Pam, and Pam eventually. ..

Terri: Went on to be a supervisor.

Detective Jerry: ...was promoted to Donna’s position, correct?

Terri: Yeah, and then, that’s when, after the vault happening, they changed the rules so
that an Detective Jerry and a teller, we have different fobs A and B that they’d have to go in
through the vault together. Nota B and B or not an A and A,

Detective Jerry: And that was a result of the sixteen thousand ($16,000.00) that you two
(2) stole?

Terri: Right

Detective Jerry: Okay

Mr. Knaus: And, I'm a littie confused about, we keep saying the name Adonna, and it
sounds like you keep saying Donna. ..

Terri: Yeah

Mr. Knaus: ...Could you clarify that for us?

Terri: Yeah, Adonna was Vice President then, Adonna Allen. And, then, Donna Ariano
was our supervisor that was on vacation.

Mr. Knaus: Okay, Ariano. So you started to talk about, umm, [N with the
detectives, go ahead with ...

Terri: That's where it started, is with [ account.

Mr. Knaus: Was, was, was there, was there any information, I’'m sorry Jerry, was there
any information about surveillance cameras that was relevant to your and Pam’s deciding on

whether to take or not take money from individual accounts?

13
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and, urmm, she found out there was a, a one (1) minute lapse in the cameras, and that where

Pam’s station was that the left top corner is, you can’t see it on the video cameras.

Detective Jerry
Terri:
Detective J erry-

Terri: And, she told me about that. So, [ went, whenever [ took money out of my drawer,

that’s, I’d always go place it at that corner of her drawer, of her station.

Detective Jerry: And, you said top corner?
Terri: Mm hmm
Mr. Knaus: Do you want to draw a little sketch for the detectives?

Terri: Sure (pause — retrieving paper and pen, drawing 28:38 — 28:58) So, this is mine

down here

Detective Bob: And, these are teller windows? So, these represent teller windows?

Terri: Yeah. So, this is Pam’s, and this is where I would always set it because the

cameras never showed that top corner.

Detective Bob: So, if we just call this position one (10, two (2), three (3), four (4), one (1)

being Terri’s...

Terri: Right

Detective Bob: Okay, and four (4) being Pam’s window...

Terri: Mm hmm

Detective Bob: And, where you’re marking a little corner cannot be seen by the camera?
Terri: Correct

Mr. Knaus: Where in proximity to the counters is the camera or cameras?
Terri: They’re, uh, umm, all here behind us, ...

Detective Jerry: Customers are out over here, right?

Terri: ...and then one’s over here. Right, [ think there’s four (4) back here.
Detective Bob: Okay, so, this, this location here can’t be seen.

Terri: Correct.

Detective Bob: Okay. Alright.
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Terri: So, then she would always take the envelope of money and put it in her top left
drawer.

Detective Bob: Okay, and, and, let me ask you what monies were you putting here?

Terri: Monies, umm, from people’s accounts then

Mr. Knaus: Okay, which is where you were gonna start talking about next.

Detective Bob: Okay, now going back to that first person that came through the drive-up,
tell me her name again.

Terri: [

Detective Bob: [N

Terri: Mm hmm

~ Mr. Knaus: Can I get you to say, “Yes” outloud?

Terri: Yes, sorry

Mr. Knaus: Instead of...

Detective Bob: So, [ she doesn’t really keep track of her account. So, when
did you, did you, so, was the first, umm, actual Advice of Charge that was unauthorized on
B account?

Terri: Yes

Detective Bob: Okay, and that was in February of *05?

Terri: Mm hmm, yes.

Detective Bob: Alright, and who, who, umm, wrote up the Advice of Charge, you or
Pam?

Terri: I don’t remember for sure; I believe, I know she signed the signature, forged the
name, and then, I might have filled out the rest of the Advice of Charge, and then...

Detective Bob: Now, when vou say, “She wrote the signature, forged the name,..,”
you're referring to...?

Terri: Pam

Detective Bob: Pam Williams?

Terri: Mm hmm, yes.

Detective Bob: Okay. So, this was the very first of any, and, and if I, for clarification,
who initiated the conversation about [l not keeping track of her accounts?

Terri: Pam
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Detective Bob: Pam did?
Terri: Yes

Detective Bob: And, and, and, and by making the statement she’s saying this would be an
opportunity for us to take money that was not authorized to be taken?

Terri: Yes

Detective Jerry: Was there any discussion prior to that contact with _abcmt
taking from customers?

Terri: [ don’t know; I remember it just being that fast.

Detective Jerry: [l in the drive-up; she’s out of sorts.

Terri: Well, she actually left, and Pam said, “If I sign it, do it on your computer like she
was still here.”

Detective Jerry: Okay, and go ahead and explain for me how that would take place. The
Advice of Charge, the forgery, right, that you mentioned?

Terri: Yeah

Detective Jerry: Pam forged the name. Go from there, the process.

Terri: Of how we took the money?

Detective Jerry: Mm hmm

Terri: Umm, so, [ would go to my station, process the advice of charge, put the money in
the envelope, and then, walk it to this corner.

Detective Jerry: Out of your drawer?

Terri: Yes

Detective Jerry: Okay, and you reconcile the drawer with the...?

Terri: Advice of Charge.

Detective Jerry: Okay, so it would go on the corner, where it’s out of the cameras?

Terri: Right

Detective Jerry: Can you explain to us, go ahead.

Mr, Knaus: Did you put the money in, in anything?

Terri: Umm, Pam would usually put it in her left drawer, and then, she had other papers
in there. So, she’d kinda compile it ali together and go to the, the closet with, which that’s where
OUT purses were.

Dretective Jerry: And, it would go into a purse?
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Terri: She’d usually split it up and put half in mine and half in hers.

Detective Jerry: Without you even bein’ there?

Terri: Correct

Detective Jerry: You would, at the end of the day, ...

Terri: Know it would be there.

Detective Jerry: Okay

Terri: And, then, vis versa, if she did an Advice of Charge on her computer, I would
usually endorse it; I would usually forge the signature. So, we’d toggle back and forth like that.
So, then, when she would usually take the money, she could come and put it underneath, we had
planners, Alpine Bank planners, she could put it under there, and then, later on, [ would...

Detective Jerry: She could or she did?

Terri: She did, and then, I could take it to the locker room.

Detective Jerry: So, you, you did the locker room? Split it, put it in her purse?

Terri: Yeah

Detective Jerry: And would it be just bare cash, or was it in bank envelopes?

Terri: Uh, bank envelopes

Detective Jerry: Okay, when you did a transfer, let’s go back to -

Terri: Okay

Detective Jerry: You’d go here, enter the Advice of Charge, take the money out of your
drawer, walk it over here, is it concealed then, or is pretty normal for you guys to be running
bundles of cash...?
Terri: It was usually in an envelope, yes. I think that would look worse than if I was just, if T
walked even a bundle of cash over there Id probably look like I was just selling it to her.
Whereas, when you put it in an envelope, it’s probably gonna look a little more mysterious, but
that’s what we always did, we put it in a envelope.

Detective Jetry: A bank envelope, like a, if ] went to the bank, took a withdrawal. ..

Terri: Yeah

Detective Jerry: ...what I would get is what you had it in, running it over there.

Terri: Right

Detective Jerry: Okay. Go ahead, I guess, Erick, you can...
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522 Mr. Knaus: Well, so this started of With_ umm, do you recall the amount
523 that first time?

524 Terri: I was thinking it was around two hundred dollars ($200.00); we started out really
525 little. I'm not a hundred percent (100%) sure, but I was thinking it was very little.

526 Mr. Knaus: And, you’ve had a chance to review the Advice of Charges that were

527  provided from the Police Department via the District Attorney’s Office to us.

528 Terri: Mm hmm

529 Mr. Knaus: And, de you recall seeing that first Advice, Advice of Charge ticket,

530  statement?

531 Terri: I don’t remember seeing it, but I*ve, I do know that there’s a lot of Advice of
532 Charges from|lithat actually she has signed. (36:19)

533 Mr. Knaus: Let’s go to, stick with the first one.

534 Terri: Okay

535 Mr. Knaus; That first one that, uh, you had just described in F ebruary.

536 Terri: I was thinking it was two hundred dollars ($200.00), and Pam and I each gota
537  hundred ($100.00). It was really little.

538 Detective Jerry: Uh, and you said, when did you think that was?

539 Terri: At, umm, February, and I think her first ones show that like five hundred

540  ($500.00).

541 (cough)

542 Detective Bob: Two hundred ($200.00), I'm tryin’ to think (all in low tone)

543 Detective Jerry: That’s ‘03, correct?

544 Mr. Knaus: 2005?

545 Terri: Yeah, and this one for two hundred and twenty-five ($225.00) -actually
546 filled it out; it wouldn’t have been, uh...

547 {mumbling by one of the Detective Jerrys)

548 Detective Bob: Could you, uh, from your recollection, give me a rundown of all the

549 names of people that you and Pam used and Advice of Charge to take unauthorized funds?

el Ly
551 and [

552 Detective Jerry: Any additional?
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Terri: Hm mm, no.

[Jetective Bob: What was -ﬁrst name?
Terri: [N

Detective Bob: How about -

Terri: Oh, [ 1" sorry.

Detective Jerry: Is that everyone?
Terri: That’s everyone.

Mr. Knaus: And, Terri, when we received the discovery, there was no information

regarding_ but you're telling the detectives today, presumably the first time they’re
hearing this that, uh, you and Pam are responsible for taking some money from [ NGJIGNG

account?

Terri: Yes, I don’t remember how much.

Detective Jerry: Do you have a ballpark?

Mr. Knaus: Just go ahead and answer out loud.

Terri: Uh, no.

Detective Jerry: Uh, do you remember how, what was the circumstances?

Terri: Uh,.was a trust-fund baby; so,‘ot alot of,. made a [ot of deposits in and

never kept track of his account. So...

Detective Jerry: Anything else about [lllthat you guys picked up on that you felt that .

would be sort of a good source for this type of activity?

Terri: No, other than that.
Detective Jerry: Did you have any knowledge of anything, you know, that, did[liwork?

Did [l not work? You said, “Trust fund,” so you knew something about-

Terri: Uh, I think [l worked [ 2t that time.

Detective Jerry: Okay, and did you assume .was a trust-funder because .was. -
Terri: .actualiy told us.
Detective Jerry: Okay

Detective Jerry: Okay
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Detective Bob: Of the one (1), two (2), three (3), four (4), five (5), six (6) people, is that
correct Jerry?

Detective Jerry: Yeah

Detective Bob: Of the six (6) people we just listed, they’re one (1) of I don’t know how
many customers, do you have any idea how many customers are in Alpine Bank?

Terri: No, a lot.

Detective Bob: Could there be a thousand (1,000) customers?

Terri: Yes.

Detective Bob: Okay. How did, how were these particular, ‘cause there’s probably a lot
of custorers that even more money than some of these people, how were these people identified
as those that you would target for the Advice of Charge, the unauthorized Advice of Charges?

Terri: Umm, Pam would look up their account and see they were not on internet so they
couldn’t view their accounts online. So, she knew that, even-toid her, that [linever kept a
register, that[Jl] never watched his account.

Detective Bob: So, would it be fair to say that you and Pam targeted were those that
really had, did not keep track on a regular basis of their account balances?

Terri: Correct.

Detective Jerry: What other factors did you guys talk about as far as these victims? What
else did they have in common?

Terri: Hmm, nothing that I can think of.

Detective Jerry: So, if you had someone that dealt with twelve hundred dollars
(31200.00) in their checking account, would that be somebody you targeted?

Terri: No, I mean, I just, just knowing their, that they weren’t very aware of their
account, and like [l didn’t speak very much English. So, we’d, we’d slack a lot of time for
B:nd sign for [l while [lliright there in front of us, just to not have to make[Jllsign.
And, Eike-was shaking all the time, and -never,-never worried about-account.
And then, _ended up being a felon, I believe, and [llinever paid attention to his
account. And then, [lkept telling Pam that [} never watched his account.

Detective Jerry: Okay, and that’s kinda where I’'m going here. It’s, when I, we were

talking about I about knowing stuff about - that fwas a trust-funder, not, and the felon

part...
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Terri: Weli,.would always come in and tell us how_

before, 1 mean, we had relationships with these people, they...

Detective Bob: Was he_

Terri: Was he?
Detective Bob: .. || NGO

rem L batinow kot [

Detective Jerry: Okay, and you just had what?

Terri: We had relationships with these people, and we carried on conversations. And,
they’d spend an extra ten minutes in the bank and just chit chat with us.

Detective Jerry: Okay, and in retrospect, did those conversations help you guys determine
who you were going to target?

Terri: Yes

Detective Jerry: Okay, so you were gathering information from these folks?

Terri: Yes

Detective Jerry: Would it be a fair statement that you were building a trust with these
folks?

Terri: Yeah, that’s the part that I’m, hurts the most, I think.

Detective Jerry: Yeah, and I think we discussed that in our previous interview, and that’s
what it’s all about is, is the betrayal of that trust that, kind of the point [ wanted to get from you
is did you use conversations and personal relationships in, and if you weren’t going to target ‘em,
you probably wouldn’t have had those conversations. Is that a fair statement?

Terri: I don’t know, we, T mean, we were supposed to get to know all our customers. ..

Detective Jerry: And you were, and you were evaluated on that?

Terri: ...by name and their dogs and... I mean, we just knew everything about all our
customers ‘cause we just, you know, liked ‘em so much.

Detective Jerry: Yeah

Detective Bob: Let me, let me just move it along here. [ NG s 2
businessman; actually, some of the other people are businessmen, too, but he had a fairly
sizeable balance in his checking account is that correct?

Terri: Correct.
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Detective Bob: What was the basis for targeting him, then?

Terri: He didn’t use the internet.

Detective Bob: And, was there anything that you or Pam did that prevented him from
having any way of looking at his account balance in his checking account?

Terri: He asked to be on, to be added to the internet or whatever, and uh, he filled out
papers. And, then we just never sent ‘em down to the RCI department to actually add him on.

Detective Bob: Who’d he fill out those papers with?

Terri: Pam

Detective Bob: Pam? .

Terri: Right

Detective Bob: And, so, you said, “We never...,” were you responsible for bringing his
papers down for getting him on the internet or was Pam responsible for that?

Terri: I just knew we, we both put ‘em in the shredder. I mean, we did it together.

Detective Bob: You shredded his, that, that request to go on the internet?

Terri: Correct.

Detective Bob: Okay, now there are other ways people can check their account balance,
and how’s that?

Terri: If they have an ATM card, they could go through, umm, and do, do that at the
ATM.

Detective Bob: Any other way to check your ...7?

Terri: Come in and ask.

Detective Bob: Umm, does the bank normally mail out statements every month?

Terri: Yes

Detective Bob: Okay, so, if, if I was a bank customer, and even if [ was on the internet,
every month [ would get a statement of my checking account to balance?

Terri: Correct, yeah

Detective Bob: And, it would also have the charges and debits and credits?

Terri: Yes.

Detective Bob: What, if anything, did you or Pam do to, umm, prevent -from
getting that information in the mail?

Terri: Pam would put a hold on the account.
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Detective Bob: Okay, explain what you mean by a hold on the account.

Terri: It’s usually just a system for the CSR’s, not just for the tellers, umm, mostly for
higher up, supervisors and, umm, higher up people to go on the other side of the computer and be
able to put a stop on their statement to come to their house.

Detective Bob: And, why would the bank have a reason why they would want to stop a
statement from going to a person?

Terri: Uh, if they were out of town, or if they called and asked, “Hey, can you hold my
statement for a while, I'm gonna, I’m not gonna be here, usually is why.

Detective Bob: And, the staternents that would have normally been mailed, that according
to your statement, that Pam stopped, were those at the request of] _

Terri: No

Detective Bob: And, why did she stop those statements from coming to him?

Terri: So, he wouldn’t see his balance.

Detective Bob: Okay, so this was part of this conspiracy, we’ll call it, to prevent people
from knowing what their balance in their account is: so, you could continue, you and Pam could
continue taking, taking unauthorized funds?

Terri: Yes

Detective Bob: Okay

Mr. Knaus: So, you started with_where did you guys go from there? You
guys being you and Pam Williams.

Terri: Umm, I believe it was- and probably _

after, after that. Aﬂd,_ was, I don’t remember where she was in the, that

sequence.

Mir. Knaus: Did you and Pam typically use the same process and procedure to get the
money from the accounts and split them, split it up?

Terri: Yes

Mr. Knaus: Did you always split up the money evenly?

Terri: Yes

Detective Jerry: Was there ever a time where it wasn’t split equally?

Terri: Yes, there was a time, umm, it was when Pam did a withdrawal for ten thousand

dollars ($10,000.00) out of _account, and what, what we have on our system is
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called yellow hammer, and something comes up that it alerts the fraud department. And, they
called _ which works in our branch, and uh, to check it out. And, she came over
and asked Pam about all these withdrawals and all this stuff happening in his account. And, she
told her that, “Oh yeah, | in all the time and he’s building a house and (inaudible) is
busy...” and all this, and she kinda got me in on the conversation as well. And, so I came over
and said, “Yeah, [ s in here all the time; it’s fine.” She left it at that.

Detective Bob; And, who was that that talked to her?

Terri: [ So, that's the time that Pam kept the whole ten thousand dollars
($10,000.00) because I didn’t want to do it because it was way too scary; we were just doing it
way too much, but she needed ten thousand ($10,000.00)...

Detective Jerry: When do you think that yellow hammer alert came out?

Terri: I don’t know, but I wonder if fraud could look that up, or when that happened, 1
don’t know,

Mr. Knaus: Was it close to the end of, umm, your employment at Alpine?

Terri: Yes

Detective Jerry: Was it?

Detective Bob: So, it was *07, late *07?

Terri: Yeah

Detective Bob: Would you say?

Terri: Yeah

Detective Jerry: Would you say that was a factor on you guys deciding to end your
employment there?

Terri: No

Detective Jerry: It wasn’t?

Terri: Huh uh.

Detective Jerry: Okay

Terri: It was a bunch of stuff that didn’t make sense because the upper management was
mad at Pam and I because we didn’t clean out the back area. They were building an office for
Pam, and Adonna came back there and was really mad because we hadn’t gotten to that. So,
then I got mad and said, “Okay, I’ll move all this stuff.” Well, I was really loud, and then, she

called Pam and I in her office next day and wrote us up. And, I told her it was mostly me
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making the noise, and it just never got good from then. The Detective Jerrys wouldn’t talk to us
for a month at a time, and it just got ugly fro there, like our friends were not our friends anymore.
And, I just felt like we were being pushed. And then, Pam would write her an email and stand
up for herself. Then, she’d get called back in there and written up again.

Detective Bob: Answer this question, how, how much money do you think that you and
Pam took from these six (6) customers through the Advice of Charge?

Terri: Well, if I knew, [ would tell you.

Detective Bob: Well, let me ask you this, or let me make this statement then. You’ve
read the newspapers, and there’s somewhere one point two million dollars ($1.2M). Does that
seem about where the figure could be?

Terri: We, when Pam and I discussed, we thought that that was an awful lot; we didn’t
think that it was that bad.

Detective Bob: What did you think it was?

Terri: 1, T didn’t think it was even close to a million dollars ($1M).

Detective Jerry: After you sat and got our discovery...

Terri: Mm hmm

Detective Jerry: ...and sat with Erick and looked at the numbers, what do you think now?

Terri: [ have gone through the Advice of Charges and there is a lot of -and alot

of _that are actually their signatures, but for the most part, and -being the

biggest one (1), I think there was only one (1) or two (2) discrepancies, it’s not much.

Detective Jerry: How about -

Terri: Uh, -yeah, there was a lot of his own signatures on there.

Mr. Knaus: And, you said before that sometimes you would sign on behalf of [N

Terri: Yeah

Mr. Knaus: When you did that, did he actually receive the money?

Terri: Mm hmm.

Detective Bob: Was that a yes? Yes?

Terri: Yes, sorry, we would sign for him; he’d be right there. He was our buddy; we just
signed for him so he didn’t have to and give him his money. That’s before we even thought of

doing anything.
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Mr. Knaus: So, there are some Advice of Charges En-accounting,-
accounting, and some in [Jaccounting that were actually funds that were given to those
clients.

Terri: Correct.

Mr. Knaus: That you and Pam did not take.

Terri: Right.

Mr. Knaus: But, other than those, after reviewing the remainder of the AOC’s, the Advice
of Charges, umm, the police have a fairly accurate...

Terri: Yes

Mr. Knaus: ...number.

Terri: Mm hmm

Detective Bob: Who did, and I don’t, correct me if I'm wrong, but I, I remember the
number being a hundred and thirty (130) or a hundred and forty (140) Advice of Charges, and
Pam did about thirty-five (35) or forty (40).

Terri: Correct

Detective Bob: Is that about right, the numbers? And, I'm not trying to hold you to a
particular number, but the approximate amount.

Terri: I remember when Erick gave me all the information, I drove out to Pam’s house
and we added ‘em all up. 7

Detective Bob: Mm hmm

Mr. Knaus: This was prior to a restraining order being in effect, correct?

Terri: Correct.

Mr. Knaus: Yeah

Terri: There it shows all the transactions that I did on my computer, all the transactions
that Pam did.

Detective Bob: Okay, yours is a hundred and seventy-one (171}, and hers is ninety-eight
(98).

Terri: Correct.

Detective Bob: So, you know, umm, you did about seventy percent (70%) more than she
did.

Terri: And, I did sixty-three (63) signatures, and she did a hundred and twenty-six (126).
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Detective Bob: So...

Mr. Knaus: Go ahead and give these numbers orally to the detectives; I’m gonna need to
hang on to this sheet for my information. Will you go ahead and read what you did here in terms
of listing ‘em out?

Terri: Sure. Umm, my transactions that I did on my computer... Uh, [ had twenty-
two (22) at sixteen thousand twenty-five ($16,025.00). F or-I had thirty-seven (37)
transactions for a hundred and one (8101.00). For -i did twenty-eight (28) transactions for
sixty-three thousand (363,000.00). For[J! did eighty-four (84) transactions for seven-
hundred forty-three thousand ($743,000.00).

Detective Jerry: That’s just you, correct?

Terri: Mm hmm.

Detective Bob: So, the question I'm really going to ask you is not so much which ones,
but how did you end up doing seventy percent (70%) more of these?

Terri: Well, for - account, Pam told me because he always came in and usually
dealt with me that it was gonna look better if I did it on my computer, and that it was a worse
crime to do forgery. So, she mostly did the forgery.

Detective Jerry: You had that discussion.

Terri: Yeah

Detective Jerry: Okay

Terri: Little did I know that, it, I guess I wasn’t keeping track of if it looked out of
balance or one (1) did more than the other, or if it looked one-sided. I didn’t keep track of that
obviously.

Mr. Knaus: So, your transactions, you did a hundred and seventy-one (171) transactions;
you said, correct?

Terri: Yep

Mr. Knaus: Okay, a total amount of how much?

Terri: Uh, nine hundred and twenty-three thousand one hundred and forty ($923,140.00)

Mr. Knaus: And, let’s go ahead and read through the transactions that Pam did for the
detectives.

Terri: Sure. [ she had seven (7) for four thousand ($4,000.00). For [ she has
fifty-five (55) transactions for a hundred and four ($104.00). Eight fifty (850) for- Umm,
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she has twenty-five (25) transactions for fifty-eight nine hundred ($58,900.00). And, for
-she has, umm, eleven (11) transactions at eighty-five thousand ($85,000.00). Which is
ninety-eight (98) transactions at two hundred and fifty two thousand seven fifty ($252,750.00).

Detective Jerry: So, when you, when did you get with her and crunch the numbers?

Terri: When Erick told me pot to share it with anyone, and I drove directly out to her
house. And, I called her and I said I have all this evidence and this is, she wrote out my part, and
then, she wrote out her part as well, and umm, ...

Detective Jerry: So, when. ..

Terri: ...and kept her part of what... and, that, when I saw those numbers, I, 1 just...

Detective Jerry: Did you realize then, did you realize then that the figure that was in the
paper was not such a far reach, that you guys were right at ...

Terri: Right

Detective Jerry: ... that number?

Terri: Mm hmm

Detective Jerry: And, if you don’t mind while Bob writes here, just copying some of your
notes here, what was the conversation when you guys crunched the numbers on this legal pad
and looked at each other and, and came to the realization that ...?

Terri: We couldn’t believe it, that it would even be close to that.

Detective Jerry: What additional was discussed?

Terri: Uh, where the money went, we don’t have anything to show for it.

Detective Jerry: Anything else?

Terri: Uh, we went through and looked at the signatures, and, and found ones that, that
persons actually signed, that we didn’t.

Detective Bob: So, so what I see here is, there’s a figure here, Terri did nine hundred
twenty-three thousand one forty (§923,140.00), and Pam did two hundred and fifty-two thousand
seven hundred and fifty ($252,750.00). Now is that the amounts that you believe were the
fraudulent ones or the total minus ones you think that were not fraudulent.

Terri: That was before; so, this is what ’m thinking is less.

M. Knaus: So, this number nine hundred twenty-three thousand one hundred forty
($923,140.00), that’s the total number of Advice of Charges that you did on your computer, that

the police believe you did?
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Terri: Mm hmm

Mr. Knaus: But, some of those were legitimate transactions. ..

Terri: Right

Mr. Knaus: ... not fraudulent transactions?

Detective Bob: So, what I see is that it locks like there is -ﬁﬁeen five ($15,500.00),
I chteen nine ($18,900.00), and uh, I guess, JJlsixty-tive hundred (86500.00),

- I don’t see anything on his.

Terri: Yeah, I don’t remember if there was just one (1) or two (2)

Detective Bob: Okay, so, so \yhat we would, what we *d say is from the one million one
hundred seventy-five thousand eight hundred ninety dollars (51,175,890.00), that we would
probably subtract, umm, we’ll say nineteen (19) and, uh, thirty-five (35), forty-one (41), forty-
two thousand ($42,000.00) of that you believe were legitimate charges. So, the fee, the fee is,
the total amount of money is still gonna be in excess of one million dollars ($1M) based on what
you're saying.

Mr. Knaus: (inaudible)

Terri: Oh yeah, okay.

Detective Jerry: Plus, we are not including|J S or _

Terri: Right.

Detective Jerry: ...in those figures

Terri: Right

Mr. Knaus: Or the first theft of sixteen (16)...

Detective Jerry: And the sixteen thousand ($16,000.00). So you’re back, you’re back, the
other ones back in there, and we’re probably right back. And, and, obviously, NG
there’s more documentation coming because there, we had a hard time locating him, but they
have located him. And, he’s made contact; so, that’s in the process right now. And, you said
earlier that- you have no idea how much that was taken from him. DO you have, is it
over ten thousand ($10,000.00)?

Terri: Yeah.

Detective Jerry: Under two hundred thousand ($200,000.00)?

Terri: Yeah.

Detective Jerry: Where would you put it, just lookin” at your other activity?
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Detective Bob: You know, I think, it would be better for us to just get the figures, and

let’s not do this little game here.

. Detective Jerry: I agree

Detective Bob: The fact is, is that the figure certainly is in excess of one million dollars

(31M) that was frauduly taken, yes?

Terri: Yes

Detective Bob: Okay

Terri: Sorry

Detective Bob: It does surprise you; the money goes fast, doesn’t it?
Terri: Yes

Detective Bob: Gkay, so based on...

Mr. Knaus: Who's writing is this?

Terri: That’s Pam’s when we got together to see how much we each did.
Detective Bob: So, Pam, Pam, basically, did, okay, this is Pam’s writing here?
Terri: Yeah

Detective Bob: So, she sat with you and wrote this out?

Terri: Yeah

Detective Bob: And this represents, these two (2) sheets here represent what you guys

stole from customers?

Terri: Yes, that’s how much I did, and this is what they tracked of, umm, paying like my

credit card off when it came in; [ would get cashier’s checks.

Detective Bob: How come just your name’s on here? Where’s Pam’s?

Terri: She kept her portion

Detective Bob: Ah, so there is another portion, but this is, this is Pam’s handwriting?
Terri: Yeah

Detective Bob: Okay.

Detective Jerry: Cashier’s checks, why don’t you explain for me, ‘cause we obviously

through the search warrant ...

Terri: Yeah, I have a lot of paper trail.

Detective Jerry: Yeah, and so the cashier’s check, was that another method to keep from

leaving a paper trail? Explain your usage of cashier’s checks.
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Terri: Okay, umm, when Pam and I would go to Vegas, or if we purchased anything,
we'd use my credit card ‘cause she didn’t have a credit card at that time. And, we’d put our, our,
umm, our airline tickets on there, our spa trips, just anything really, and then, when my bill
would come in, I would add up how much she owed. And, I would tell her, “Hey, you owe this
much.” And, she would bring from her stash cash in for her portion of my bill, and I would
bring my stash in from my house. And, then, she would do a cashier’s check on her computer,
and we’d usually send it off to Compass or whatever credit card and it’d be in my name. And,
Pam, you know, would have that money in her drawer for that cashier’s check.

Detective Jerry: So, you’d bring money back in the bank...

Terri: Yeah

Detective Jerry: ...and write the cashier’s check?

Terri: Yep.

Detective Jerry: Once again, reconcile the drawer. ..

Terri: Right

Detective Jerry: ...with the cash that you had at home?

Terri: Correct

Detective Jerry: What, let me go over this one more time, what’s the most cash you had
in your house?

. Terri: I think I told you twenty (20) at the time, but it was probably more like forty (40).

Mr. Knaus: Forty what?

Terri: Thousand

Mr. Knaus: And, so, what, so the use of the cashier’s check, that wasn’t to take more
money? |

Terri: No, we, we actually had stashes at home, and we brought in the cash to pay off my
bills. And, Pam would always do a cashier’s check for me; so, nobody else would actually see it.
No other tellers would ever see it.

Detective Jerry: And, it wouldn’t show up in your personal banking account. ..

Terri: Right

Detective Jerry: ...as deposits, right? And withdrawals?

Terri: Correct

Detective Bob: So, the cashier’s check would go to your credit card company?
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Terri: Yes, and we’d pay it off in full every month.

Detective Bob: And, and how many trips did you make over the course of this two (2)

year period?

Terri: Umm

Detective Bob: Or, actually, almost three (3) year period.

Terri: I know in the last year, we went six (6) times.

Detective Bob: Six (6) times, okay, and how about the previous years?
Terri: Umm, maybe twice

Detective Bob: Just two (2) times?

Terri: Mm hmm

Detective Bob: Each year?

Terri: I don’t think we went at all the first year

Detective Bob: Okay, so, maybe you went eight (8) times

Terri: Eight (8) times all together.

Detective Jerry: To Vegas?

Terri: Yeah

Detective Jerry: How about Mexico?

Terri: Uh, my husband and I went to Mexico.

Detective Jerry: Fair assumption that that trip was paid for with stolen money?
Terri: That trip, yes.

v s

Terri:

Detective Bob: Did he know you went on all these eight to nine (8-9) trips to Vegas?
Terri: Yeah
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Detective Bob: And, and, how did he, how was he able to justify in his mind that you

would be able to afford to do this?

were?

Terri: I don’t know

Mr. Knaus: Did you tell him or pretend that you were making more money than you

Terri;

Detective Jerry: Did you do joint tax returns?

Temi: Yes

Detective Jerry: Did you do ‘em?

Terri: No, I took ‘em in to H&R Block.

Detective Jerry: Okay, so, he, did you sit down and do taxes together?

Terri: No, we never really discussed money; so...

Detective Bob: I assume that you didn’t report any of the stolen money.
Mr. Knaus: I’m gonna ask you not to answer that

Detective Bob: Okay. How much you think you spent each time you went to Vegas, each

of you?

Teri: We usually took five thousand dollars ($5,000.00) of cash when we wen.
Detective Jerry: Each?

Terri: One time, we both took ten thousand ($10,000.00).

Detective Bob: And, what would it cost you for staying there, flights, everything?

Terri: Umm, the flight and hotel is usually around three thousand ($3,000.00) a person.
Detective Bob: Per person? So, three thousand ($3,000.00), six thousand ($6,000.00) and

ten thousand ($10,000.00); so, that’d be sixteen thousand {($16,000.00) per trip between the two

(2) of you, on average.

Terri: Well, only the one last trip, I think was when we brought ten thousand

(£10,000.00) each.
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Detective Bob: Okay, well I said ten thousand ($10,000.00), which would be ten
theusand (§10,000.00), five (5) each and three thousand ($3,000.00) each, that’d be sixteen (16).
So, one time it cost you over twenty thousand ($20,000.00) to go. So, so, somewhere between
sixteen and eighteen thousand dollars ($16,000.00 - $18,000.00) is that an average spend in
Vegas?

Terri: Yeah

Detective Bob: How much? [ don’t want to put words in your mouth, based on what
you're telling me.

Terri: Based on flight and hotel and ...

Mr. Knaus; Spa?

Terri: ...spa

Detective Bob: So, you probably spent well over a hundred thousand dollars
($100,000.00} on just trips.

Terri: I don’t know; I’m really bad at keeping track.

Detective Bob: Well, even if you speht ten thousand dollars ($10,000.00) per trip, which
sounds like that’s low, that would be ninety thousand ($90,000.00). So, not that it really matters,
to be honest with you, I'm just, T guess I’m just trying to put this in perspective for you as to
where the money went.

Terri; Right

Detective Bob: You also bought a lot of diamonds and jewelry that was real. I know you
told people it was costume jewelry, but it wasn’t.

Terri: Yes

Detective Jerry: Well, first of all, is that true?

Terri: What?

Detective Jerry: That you did tell coworkers that it was fake jewelry?

Terri: I don’t remember

Detective Jerry: Let me rephrase that.

Terri: I don’t really remember anybody coming and saying, “Is that real?”

Detective Jerry: Okay, did, do you...
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Terri: But, a lot of people at our work would always ask oh is that new, ‘cause Pam and |
would buy clothes all the time and new jewelry all the time, and they would come up and ask,
“Oh, is that new? Oh, is that new?” And, then, that scared us; so, we quite saying it was new.

Detective Bob: What do you think you spent on jewelry? I mean, [ saw those rings were
some pretty big rocks.

Terri: Umm, I don’t know; you have all my receipts. They were all together.

Detective Bob: You think you spent fifty thousand ($50,000.00)?

Mr. Knaus: I've asked her not to guess at answers. She’s already said that she just
doesn’t. ..

Detective Jerry: That’s better.

Mr. Knaus: ...doesn’t really know.

Detective Bob: But, you bought a lot of jewelry?

Terri: Yes

Detective Bob: What other kind of stuff did you guys buy? Cars?

Terri: Cars, we bought our kids’s motorcycles, we bought motorcycles for ourselves, we
bought. ..

Detective Bob: How many motorcycles do you think you bought?

Terri: T have six (6), and then, we bought the white trailers, which were around four
thousand ($4,000.00).

Detective Bob: So, that’s to carry the bikes, the white trailers?

Terri: Yeah

Detective Bob: More than one (1)?

Terri: Yeah, Pam and Corey bought one (1), and then, we, I bought one (1).

Detective Bob: Okay, so, six (6) motorcycles between you and Pam, or just you?

Tern: Just me.

Detective Bob: Okay, so, you, and plus one (1) trailer

Terri: Right

Detective Bob: Okay, and, and then the other vehicles?

Terri: Umm, yes, I bought my &aughter one (1), and she rolled it.

Detective Bob: What kind of vehicle?

Terri: It was a, a white "05 Jeep Liberty; she rolled it.
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Detective Bob: Okay

Terri: So, I got eighteen thousand ($18,000.00) from the insurance company, and then,

went and bought her a five thousand dollar ($5,000.00) vehicle.

Detective Bob: Okay, so that money came from insurance money?

Terri: Mm hmm

Detective Bob: Okay, and, and, so, how much was the Jeep when you bought it?
Terri: The white one (1)?

Detective Bob: Yeah

Terri: I think I spent close to eighteen (18)

Detective Bob: About eighteen thousand ($18,000.00)?

Terri: Yeah

Detective Bob: Okay, and how much did you spend on six (6) motorcycles?
Terri: I think it was fifteen thousand ($15,000.00) all together.

Detective Bob: Okay

Terri: And, then, four thousand ($4,000.00) for the trailer.

Detective Bob: And, then, any other cars?

Terri: Yeah, I bought a yellow Cobalt which was around twenty-one thousand

($21,000.00).

Detective Bob: Okay

Terri: And, then, I Bought a pick-up that was around twenty-six thousand ($26,000.00).
Detective Bob: What kind of pick-up? Do you know?

Terri: It’s a Ford SportTrac.

Detective Bob: And, that was how much? Twenty-six (26)?

Terri: Yes

Detective Bob: Okay, any other vehicles?

Terri: Umm, [ have a Subaru, but that I still owe on. I think I've paid probably twenty

(20), I think I’ve paid probably twenty-five (25), twenty-five thousand ($25,000.00) on.

Detective Bob: How about, umm, Pam? How many, uh...

Terri: It seems like we were right there together. If she got 2 car, then next month I'd

have to get a car, like she gave me the itch. If I got something, she’d have to go get something,
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Detective Bob: How many motorcycles do you think she bought, or do you know she
bought?

Terri: She bought herself a four-wheeler, and -bought a ten thousand dollar
(310,000.00) crotch rocket. And, then, they bought two (2) dirt bikes, one (1) for- one (1)
for -; I couldn’t tell you how much they were. And, then, Pam crashed on her four-
wheeler and decided to get Sea-Doos. So, the bought Sea-Doos and life jackets and all ...

Detective Bob: How many Sea-Doos did they buy?

Terri: Two (2) and a trailer.

Detective Bob: And, what"d she buy in cars?

Terri: She bought her, her daughter that first car from-, and then, they traded it off
for a Jeep Liberty. And, then, they traded it off for, she’s in a Subaru now, so...And then, she
bought - a Jeep Liberty. And, then, Pam had the black Lexus, and. ..

Detective Bob: Tahoe?

Terri: Yeah, the Tahoe, and then she’s got something else now.

Detective Jerry: A Jeep; how about -s Jeep?

Terri: -’s Jeep, yeah, and then, they’ve got-truck as well.

Detective Jerry: It’s like an F250; 1 believe or maybe a...

Terri: Yeah, I don’t...

Detective Bob: And, is it your understanding, and again you may not know the answer to
this, but is it your understanding that most or all that was purchased with unauthorized funds?

Terri: Yes.

Detective Jerry: And, did you guys have any discussions about the purchases you made?

Terri: (inaudible)

Detective Jerry: I mean, you said that you would get the itch.

Terri: Yeah

Detective Jerry: Would you talk back and forth?

Terri: Mm hmm

Detective Jerry: I mean, was it common?

Terri: Yeah, we were best friends; we talked all the time.

Detective Jerry: Was it common knowledge that you were going to buy a new dirt bike

with this excess cash that you came upon?
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Terri: Yeah

Detective Jerry: Unlawfully?

Terri: Yes

Detective Jerry: And, Pam, it was understood between both of va that the purchases you
made were with other people’s money?

Terri: Yes

Detective Jerry: Did that ever get spoken? Was, did you ever talk about guilt?

Terri: Yes, we always did, I mean, we talked about how that we needed to quit, and that
we could lose our family. We could lose our jobs. We could lose everything,

Detective Jerry: And, these are best friends talking about a little criminal enterprise, and
you guys discussed that. ..

Terri: That we needed to stop. That, that we loved our job, and you know, we were well
known in the community. And, and we just, everybody liked us at Alpine Bank, all our
custorners. And, we, we talked about that we had a lot at risk.

Detective Jerry: So, you recognized that what you were doing was illegal?

Terri: Yeah

Detective Jerry: It’s pretty obvious.

Terri: Mm hmm, ves. And, so, we would think we were going to quit for a while, and
then, a bill would come or something would trigger or...

Detective Jerry: Did you guys ever discuss, did you ever go to the same church...?

Terri: I do.

Detective Jerry: ... as Pam?

Terri: 1 do right now, yeah.

Detective Jerry: Okay, did you ever discuss tithings with the church?

Terri: With the church? No.

Detective Jerry: Well, amongst yourselves about giving to the church?

Terri: No

Detective Jerry: Okay, well did you ever have any knowledge how much money was

going to that church?
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Terri: No, I just know that she never gave stolen money to that church. She did say that,
but that was it. I would never ask her how much she tithed. You're supposed to tithe ten percent
{10%) of your income, but ...

Detective Jerry: Yep

Detective Bob: She didn’t want to be a hypocrite, | guess.

Detective Jerry: Of income

Terri: Right

Detective Bob: Now, they tithed one (1) time over twenty thousand doliars. {$20,000.00);
how would that be, how do you think that would be. ..

Terri: They wrote a check for that?

Detective Bob: I don’t know, but we saw a figure on a

Detective Jerry: Receipts

Detective Bob: On one (1) of her, uh, receipts.

Mir. Knaus: If you don’t know about something, just tell the detectives you don’t know,
don’t guess.

Terri: I am; I have no clue about that.

Detective Bob: Let me just, let me just ask you this, let’s just use the figure of one point
two million dollars ($1.2M), and I think it’s going to be higher than that, but we know that based
on what we just went over, it certainly is well in excess of one point one million dollars ($1.1M),
based on even subtracting out these few that we have_stuff, which is going
to put it at about one point two million dollars ($1.2M). Did you get a larger share of the one
point two million dollars (81.2M) than Pam?

Terri: No

Detective Bob: Did Pam get a larger share?

Terri: She actually got the ten thousand doliars ($10,000.00) that we did not split that
day, but, you know what’s ten thousand dollars ($10.000.00) in the scheme of things.

Detective Bob: So, out of one point two million dollars ($1.2M), er yea, one point two
million dollars (§1.2M), you received somewhere about six hundred thousand (8600,000.00) and
she received somewhere about six hundred thousand ($600,000.00) and ten thousand dollars
($10,000.00).

Terri: Yeah
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Detective Bob: And, you always split evenly after, except for the one (1) time that you
mentioned where she took ten thousand dollars ($10,000.00).

Terri: Yes, always.

Detective Bob: Okay, and, and where did this normally oceur, the sphit?

Terri: Usually in the closet that had the lockers, and our lockers weren’t locked. So, you
could get in other people’s lockers. So, we would always put half in mine and half in hers. Orif
we didn’t have time to count it, then we’d go out to the parking lot in the car.

Detective Jerry: On the bank premises?

Terri: Yeah

Detective Jerry: You didn’t go over to Wal-Mart to split it?

Terri: Yeah

Detective Jerry: Okay, and ...

Terri: She, she didn’t like splitting it in the parking lot ‘cause you know it’s got Gordon’s
window right there.

Detective Jerry: But it did occur, you said? Or...

Terri: Yeah

Detective Jerry: ...it did not?

Terri: Yeah

Detective Jerry: In the bank parking lot?
Terri: Yeah

Detective Jerry: Okay, but also it happened over at Wal-Mart’s parking lot?
Terri: Or wherever she’d say meet me somewhere,
Detective Jerry: Okay, but you met specifically to divvy up the take for that day?

Terri: Yeah

Detective Bob: Okay. Is, is, is it fair to say that based on this more than an hour long
conversation that you and Pam Williams conspired to make fraudulent, unauthorized
withdrawals from clients at the bank, client’s accounts?

Mr. Knaus: Say it in your words.

Terri: Alright

Detective Bob: Do you understand what { mean by a conspiracy? You agreed to do this

together.
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Terri: We agreed, we agreed. We talked about it. We agreed. We did it together, and 1
mwmwﬁmm&mmgwmewmegmmI&¢Emwmlkwmomﬂwmmumn&d%wﬂL
but it, but I just came here to, to tell you everything that you needed to know, what I did.

Detective Bob: Do you have any justification for doing what you did?

Terri: Mm, what does that mean?

Detective Bob: What would you, could you say that what you did, was there some. .., Was
there a reason, whether it was something that the bank did to you that caused you to commit 4
crime against the bank or its clients.

Terri: No, [ loved all my people I worked with.

Detective Bob: And how about Pam, Pam Williams? Did the bank do anything to her
that caused her to be angry inside her and justify her reason for committing this crime?

Terri: No, I mean, her and Adonna had some words and stuff, but we had already been
knee deep in stuff. |

Detective Bob: When you say “knee deep,” meaning, in other words, you guys were
already committing these acts prior to Adonna and Pam having words.

Terri: Correct

Detective Bob: So, the act, or nothing that Adonna did or any administrator at the bank
caused you or Pam to commit this crime?

Terri: No

Detective Bob: Or this continual criminal episode?

Terri: No

Detective Bob: Okay

Detective Jerry: I'li follow-up on that. In discovery, during this thing, there were some
emails that were presented by Pam’s attorney that would probably be classified as inappropriate,
Were you offended by those emails?

Terri:

|

Detective Jerry:

Terri:

Detective Jerry:
Terri:

Detective Jerry:
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Terri: No, I guess not.

Mr. Knaus: Okay

Detective Jerry: Did, in any way, that, did those, did you and Pam discuss those emails?
Would you laugh about ‘em?

Terri: We'd laugh about ‘em.

Detective Jerry: Did Pam ever indicate to you that those emails were motivation for
stealing from these people you listed?

Terri: No

Detective Bob: No?

Terri: No

- Detective Jerry: Was it a big deal? I mean, did it even cause a conversation, the emails?

Terri: No

Detective Jerry: I mean, I, I, I’m just trying to make sense of ...

Terri: Not that I remember

Detective Bob: In all fairness to, uh, - did you guys, did you, you, send any back
to her that was of equal type humor or, umm,

Terri: Probably.

Detective Bob: Was that a yés or probably?

Terri: Umm

Detective Bob: It’s not a crime to do it, but it’s just part of where we’re trying to go with,
with this whole ...

Detective Jerry: Motivation

Detective Bob: ...the motivation. Did you send stuff to her?

Terri: Probably, yes, probably.

Detective Bob: Did Pam send stuff back to her?

Terri: Yeah, probably.

Detective Bob: And, how do you know that?

Terri: Umm, ‘cause I, she would send it to me as well.

Detective Bob: And, so you would see it

Terri: “Cause you can see who all she sent it to.

Detective Jerry: You’d get copied?
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Terri: Right

Detective Bob: That was my next question, you could actually, you knew this because
you saw the email with -s name on it, yours, and it was stuff that may be
considered inappropriate, but people laugh at it.

Terri: Yeah, we laughed at it, yeah

Detective Jerry: So, it’s part of the culture of the bank? It was never an issue?

Terri: It grew that way, yeah. No

Mr. Knaus: Terri, let me go back to some things that I, T have some knowledge about that
1 want to ask them in general terms so you can answer it your way. Okay, the way that you
described it before. Let’s talk about, umm, -bank statements.

Detective Bob: I'm going to turn it off (low tone)

Mr. Knaus: [Jllhad asked someone for, for copies of his bank statements; is that
right?

Terri: Yes, he came in and, uh, asked Pam for his bank statements. And, uh, Pam told
him that the computers were down.

Mr. Knaus: About when was this?

Terri: Pretty close to the end. Probably, I would guess, 2 month before the end, I don’t
know.

Mr. Knaus: Late 20077

Terr: Yes

Mr. Knaus: Okay, umm, tell the detectives what you told me about- statements.

Terri: So, she told [N that the computers were down, and that we would send him a
statement. Pam was going to Glenwood that night for training or something, and she told me,
“You have to go to Staples and buy a type writer and come down...” She retyped a whole
statement, and we sent it to-showing that he actually had money.

Detective Jerry: More than he actually had?

Terri: Right

Detective Bob: So, you falsified a document to make it look like he did have money in a
written statement?

Terri: Correct

Detective Bob: And, he received that staternent?
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Terri: Yes

Detective Bob: Okay, this, this particular recording has a minute and thirty seconds
(1:30) left on it, and we have another recording going with the camera, which is also, we’re not
sure about the voice, it seems a little low; so, we’re doing it two (2) ways. What ’d like to do is,
umm, and at least before this one comes to an end, umm, is you have made statements against
your own self-interests, meaning you have admitted to committing a crime.

Terri: Yes

Detective Bob: And, the information that you told us, is it true and accurate to the best of
your knowledge?

Terri: Yes

Detective Bob: You recognize by making these statements against your own self-
interests, it will incriminate you, and you could be sentenced to the Department of Corrections.

Terri: Yes

Detective Bob: Okay, and if the information you provided us, not only about you, but
about Pam is true and correct information.

Terri: Yes

Detective Bob: And you haven’t done this to get Pam in trouble?

Terri: No

Detective Bob: Is she equally as, umm, uh, criminally liable as you?

Terri: Yes

Detective Bob: If you have another question, go ahead.

Mr. Knaus: Umm, want to take a little break?

Detective Bob: You know what, why don’t we do this, stop this one (1), let’s stop, stop it.
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